

## Bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS)

Onsdag d. 1.11.2023 kl. 18.30 – 20.30

### Indkaldt:

Anders Bondo (AB), Birgit Belling (BB), Casper Schneidereit (CS), Torben Winkler (TW), Preben Jensen (PJ)

### Mødeleder: AB

### Ref: TW

### Deltagere: AB, CS, BB, PJ og TW

1. Velkomst AB	
2. Godkendelse af referat fra 4/10-2023	Godkendt
3. Orientering fra formanden	<p>Fire studerende fra RUC har ønsket at tale med bestyrelsen om Projekt 4850/siloen. De vil gerne snakke med os mellem d. 15-17/11. Vi foreslår 15/11 kl 18. Torben, Birgit, Preben og Anders deltager. BB køber pizza. Torben kontakter dem.</p> <p>Til erstatning for de stjålne telte foreslog AB indkøb af fire store telte. De kan finansieres af den kompensation, som LIS har modtaget fra Grosersocietetet.</p> <p>AB foreslog endvidere indkøb af fire små telte finansieret som sponsorater. Der er modtaget en anonymt donation til dette indkøb. AB indkøber teltene.</p> <p>AB beder om, at alle officielle henvendelser besvares af formanden.</p>
<p>4. opfølgning: <b>Status</b></p> <p>a. økonomi</p> <p>b. Indkøb af vildkamera til Tyreholmen</p> <p>c. Status på Rådhusgruppen</p> <p>d. Årets 'borger' i etubbekøbing</p> <p>e. Mødet med Christian Refstrup fra Guldborgsund Kommune</p> <p>f. Flytning af regnskab og hjemmeside til Forening Let</p> <p>g. BB undersøger, hvad en kopi af filmen med jernbanen til Stubbekøbing koster</p> <p>h. LIS arbejder på at indarbejde opgaver vedrørende børn og unge i Vivecas arbejde</p>	<p>a. Foreningens økonomi er sund.</p> <p>b. Opgaven er placeret og forventes gennemført.</p> <p>c. TW fortalte om det sidste møde i Rådhusgruppen. Der kunne ikke opnås kontinuitet i gruppens arbejde og den valgte derfor enstemmig at opløse sig selv.</p> <p>d. BB har rykket kommunen flere gange, men det kniber med at få en reaktion. BB presser videre.</p> <p>e. Stemningen på bestyrelsesmødet var for at holde et medlemsmøde omkring byens udvikling. PJ er tovholder og et oplæg fra PJ diskuteres på næste bestyrelsesmøde.</p> <p>f. TW har formelt givet ForeningLet besked om, at LIS ønsker at flytte regnskabsmodul og hjemmeside til ForeningLet og at LIS ønsker at være flyttet til regnskabsmodul inden årets udgang. BB og Viveca tager fat på arbejdet omkring etablere af regnskabsmodul.</p> <p>g. BB arbejder på sagen.</p> <p>h. PJ er tovholder på en beskrivelse af, hvordan LIS kan medvirke til at støtte op om sårbare børn og unge i Stubbekøbing. BB deltager i arbejdet. AB leverer input, så PJ har noget at starte på.</p>
5. Genbrugeligt LIS reklamemateriale	BB foreslog et 'beach banner', som koster ca 1000 kr stykket. På næste møde diskuteres designforslag, hvorefter 5-10 styk indkøbes.

	<p>CS foreslog et stilladsbanner, som kan ses ved bilvægten ved siloen.</p> <p>Designforslag diskussionen på næste møde omfatter også tryk på T-shirt. De tænkes udleveret dels til bestyrelsen, men også til andre der hjælper med at gennemføre arrangementer.</p> <p>Orange refleksveste, som fx bruges ved åbning af MC museet, skal også indkøbes.</p>
6. Konkretisering af LIS opgaver	BB ringer til Birget Bosevang omkring infocafeen.
7. Velkomstbrev til nye borgere	<p>BB sender gammelt velkomstbrev for indmeldelse i LIS til AB som omformulerer, så det kan bruges til uddeling til nyttilflyttere.</p> <p>CS har sendt en liste til bestyrelsen over hushandler i Stubbekøbing. CS sorterer listen efter adresser, så de er nemmere at gå til ved uddeling.</p> <p>Tanken er, at foreningens velkomstbrev skal lægges i nyttilflytternes postkasser. På næste møde aftales, hvordan opgaven gribes an.</p>
8. Årshjul	<p>AB har fremsat et forslag til et årshjul. TW gav udtryk for at ideen var god og at det kunne bygges gradvist op, så vi er sikker på at kunne gennemføre de nævnte tiltag. PJ foreslog efterfølgende at årshjulet udfærdiggøres, så det kan fremlægges på generalforsamlingen i marts.</p> <p>TW lægger AB's forslag på bestyrelsens område på hjemmesiden.</p>
9. Evt.	Intet
10. Hvad skal med på næste dagsorden	CS fremlægger et udkast til et julebrev til LIS medlemmer.